
PROTOKÓŁ LXXIV/09
z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie

z dnia 26 listopada 2009 r.

Obrady sesji Rady rozpoczęto o godz. 8.00

Nieobecni w dniu sesji radni: A. Kosiorowski, J. Marchewka, Rysz. 

Sesję  Rady  otworzył  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Ścinawie  Pan  Jan  Tomasz 
Kotapka.
Na  podstawie  podpisanej  listy  obecności  w  sesji  Rady  na  stan  15  radnych, 
uczestniczyło  12  radnych,  co  stanowi  quorum,  przy  którym  może  obradować  i 
podejmować prawomocne uchwały Rada Miejska w Ścinawie (lista obecności stanowi 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu).
Następnie odczytał porządek obrad LXXIV sesji Rady Miejskiej:
1. Ewentualne zmiany do porządku obrad sesji.
2. Komunikaty i informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej.
3. Zatwierdzenie protokołów z sesji  Rady Miejskiej w Ścinawie:
     -  Nr LXVI/09 z dnia 6 sierpnia 2009 r.
     -  Nr LXXI/09 z dnia 7 października 2009 r. 
     -  Nr LXXII/09 dnia 7 października 2009 r. 
     -  Nr LXXIII/09 z dnia 29 października 2009 r. 
4. Zapytania i wolne wnioski sołtysów i mieszkańców. 
5. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w  sprawie:

1)  zmian w budżecie Miasta i Gminy Ścinawa na 2009 rok uchwalonego 
Uchwałą                 
     Nr XLV/217/2008 Rady Miejskiej w Ścinawie z dnia 30.12.2008r.,
2)  zatwierdzenia  taryf  za  zbiorowe  zaopatrzenie  w  wodę  i  zbiorowe 
odprowadzania  ścieków  przedstawionych  przez  Zakład  Gospodarki 
Komunalnej w Ścinawie,
3)   określenia  zasad  poboru,  płatności  i  ustalenia  wysokości  dziennych 
stawek opłaty targowej oraz wysokości wynagrodzenia za inkaso, 
4)   wyrażenia  zgody  na  udzielenie  bonifikaty  od  ceny  sprzedaży  lokali 
mieszkalnych,
5)  wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gruntowej.  

6.  Interpelacje i zapytania radnych.
7.  Wolne wnioski.                   
8. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wolne wnioski. 

Ad.1)     Ewentualne zmiany do porządku obrad sesji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej wniósł o wykreślenie z pkt 3 protokołu  Nr LXXIII/09 z 
dnia  29  października  2009 r.,  a  także  wniósł  o  wprowadzenie  do  porządku  obrad 
punktu sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym w pkt 8. 

W  wyniku  przeprowadzonego  głosowania  „jednogłośnie”  przyjęto  wniosek 
Przewodniczącego Rady Miejskiej wykreślając zatwierdzenie protokołu Nr LXXIII/09 z 
dnia 29 października 2009 r.    z punktu 3. 

W  wyniku  przeprowadzonego  głosowania  „jednogłośnie”  przyjęto  wniosek 
Przewodniczącego Rady Miejskiej  wprowadzając jako pkt 8  Sprawozdanie Burmistrza 
Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym.             

Sekretarz Miasta i Gminy wniósł o wprowadzenie do porządku obrad projekty uchwał 
w   sprawie:

– wyrażenia  zgody  na  udzielenie  bonifikaty  od  ceny  sprzedaży  lokali 
mieszkalnych,
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– wyrażenia zgody na odstąpienie od  żądania zwrotu udzielonej bonifikaty, 
– wyrażenia zgody na odstąpienie od  żądania zwrotu udzielonej bonifikaty, 
– wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gruntowej,
– wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego,

–      zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla miasta 
Ścinawa,

– zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla miasta 
Ścinawa,

– zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla gminy 
Ścinawa,
– zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla gminy 
Ścinawa,
– o  przystąpieniu  do  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego dla gminy Ścinawa,
– o  przystąpieniu  do   zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego pn. „Farma Wiatrowa Ścinawa”,
– apel do Prezesa Rady Ministrów w sprawie sprzedaży akcji KGHM Polska 
Miedź S.A.
– określenia  licencji  na  wykonanie  transportu  drogowego  taksówką 
przeznaczonych do wydania w roku 2010,
– sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z prac za okres międzysesyjny. 

Sekretarz  Miasta  i  Gminy tak  duża ilość  projektów do wprowadzenia do porządku 
obrad świadczy o braku organizacji pracy Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odebrał głos Sekretarzowi 

Sekretarz  Miasta  i  Gminy pomimo  odebrania  głosu  nadal  kontynuował  swoja 
wypowiedź,  ponadto  zapytał  czy  dwukrotne  umieszczenie  punktu  dot.  wolnych 
wniosków jest tożsame i zgodne z zapisami statutu?

Przewodniczący Rady Miejskiej o godz. 8.10 przywołał Sekretarza do porządku po raz 
pierwszy oraz poprosił o zachowanie spokoju.  

Sekretarz Miasta i Gminy zachowuję spokój.

Przewodniczący Rady Miejskiej o  godz.  8.11 przywołał  po raz  drugi  Sekretarza do 
porządku oraz poprosił o to, aby usiadł. 

Sekretarz Miasta i Gminy nadal kontynuował swoją wypowiedź.

Przewodniczący Rady Miejskiej o godz.  8.12 przywołał  po raz  trzeci  Sekretarza do 
porządku. Następnie wniósł o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 
i  udzielenia  odpowiedzi  na  skargę  na  działalność  Burmistrza  Ścinawy.  Ponadto 
Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie następującego porządku 
obrad:
1. Ewentualne zmiany do porządku obrad sesji.
2. Komunikaty i informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej.
3. Zatwierdzenie protokołów z sesji  Rady Miejskiej w Ścinawie:
     -  Nr LXVI/09 z dnia 6 sierpnia 2009 r.
     -  Nr LXXI/09 z dnia 7 października 2009 r. 
     -  Nr LXXII/09 dnia 7 października 2009 r. 
4. Zapytania i wolne wnioski sołtysów i mieszkańców. 
5. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w  sprawie:

1) zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla  miasta 
Ścinawa,

2) zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla  miasta 
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Ścinawa,
3) zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla  gminy 

Ścinawa,
4) zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla  gminy 

Ścinawa,
5) o  przystąpieniu  do  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania 

przestrzennego dla gminy Ścinawa,
6) o  przystąpieniu  do   zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania 

przestrzennego pn. „Farma Wiatrowa Ścinawa”,
7) zmian w budżecie Miasta i Gminy Ścinawa na 2009 rok uchwalonego uchwałą 

Rady Miejskiej w Ścinawie Nr XLV/217/2008 z dnia 30 grudnia 2008 roku,
8) zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzania 

ścieków przedstawionych przez Zakład Gospodarki Komunalnej w Ścinawie,
9) określenia  zasad  poboru,  płatności  i  ustalenia  wysokości  dziennych  stawek 

opłaty targowej oraz wysokości wynagrodzenia za inkaso,
10) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gruntowej,
11) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gruntowej,
12) wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego, 
13) wyrażenia  zgody  na  udzielenie  bonifikaty  od  ceny  sprzedaży  lokali 

mieszkalnych,
14) wyrażenia  zgody  na  udzielenie  bonifikaty  od  ceny  sprzedaży  lokali 

mieszkalnych,
15) wyrażenia zgody na odstąpienie od  żądania zwrotu udzielonej bonifikaty, 
16) wyrażenia zgody na odstąpienie od  żądania zwrotu udzielonej bonifikaty, 
17) określenia  licencji  na  wykonanie  transportu  drogowego  taksówką 

przeznaczonych do wydania w roku 2010, 
18) apel do Prezesa Rady Ministrów w sprawie sprzedaży akcji KGHM Polska 

Miedź S.A.,
19) rozpatrzenia i udzielenia odpowiedzi na skargę na działalność Burmistrza 

Ścinawy. 
6.  Interpelacje i zapytania radnych.
7.  Wolne wnioski.       
8.  Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym.             
9.  Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wolne wnioski. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania „jednogłośnie” przyjęto wniosek Sekretarza 
Miasta         i Gminy wprowadzając  13 nowy projektów uchwal, o które wnioskował.

Ad.2 - Komunikaty i informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej.
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował:
– o piśmie Komendanta Komisariatu Policji  dot.  uczestnictwa w programie „Razem 
bezpiecznie” i zaproszeniu do uczestnictwa w nim, 
– piśmie od Miejskiego Klubu Sportowego „Odra” dot. kłopotów z wynajmowaniem sali 
w okresie zimowym w SP Nr 3, 
– piśmie od sołtysa wsi Wielowieś dot. zmiany odjazdu rannego autobusu dowożącego 
dzieci do szkoły,
– piśmie od Sekretarza Miasta i Gminy dot. wypłacania diet dla radnych,
– o konkursie na najlepszego dzielnicowego powiatu lubińskiego, w którym zwyciężył 
policjant ze ścinawskiego komisariatu młodszy aspirant Pan Tomasz Kozak. W imieniu 
radnych Rady Miejskiej w Ścinawie pogratulował i życzył dalszych sukcesów w pracy 
młodszemu  aspirantowi  Kozakowi.  Wyraził  również  ubolewanie   z  tego,  iż  gmina 
Ścinawa  jako  jedyna  gmina  w  powicie  nie  ufundowała  nagrody  swojemu 
dzielnicowemu. Jednakże wyraził nadzieję, iż w przyszłości zostanie to naprawione.   
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Ad.3 - Zatwierdzenie protokołów z sesji Rady Miejskiej w Ścinawie:
 -  Nr LXVI/09 z dnia 6 sierpnia 2009 r.
 -  Nr LXXI/09 z dnia 7 października 2009 r. 
     -  Nr LXXII/09 dnia 7 października 2009 r. 
 
W  wyniku  przeprowadzonego  głosowania  większością  głosów  („za”-11, 
„przeciw”-0, „wstrzymała się” -1 ) zatwierdzono Protokół Nr  LXVI/09  z sesji 
Rady Miejskiej            w Ścinawie z dnia 6 sierpnia 2009 r.

W  wyniku  przeprowadzonego  głosowania  większością  głosów  („za”-12, 
„przeciw”-0, „wstrzymało się”-0) zatwierdzono Protokół  Nr LXXI/09  z sesji 
Rady Miejskiej                w Ścinawie z dnia 7 października 2009 r. 

W  wyniku  przeprowadzonego  głosowania  większością  głosów  („za”-12, 
„przeciw”-0, „wstrzymało się”-0)  zatwierdzono Protokół  Nr LXXII/09 z sesji 
Rady Miejskiej          w Ścinawie z dnia 7 października 2009 r.

Ad.4. Zapytania i wolne wnioski sołtysów i mieszkańców.
Sołtys wsi Dziesław Pani Danuta Pawłoszyńska 

1) Zwracam się z prośbą o zabezpieczenie środków finansowych na pielęgnację 
chodników i poboczy dróg na wsiach.

2) Zwracam się z prośbą o zabezpieczenie środków finansowych dla opiekunów 
świetlicy. 

Sołtys wsi Ręszów Pani Dorota Marcjan
Zwracam się  z  prośbą  o  zaprenumerowanie  magazynu  dla  wszystkich  sołtysów  z 
gminy Ścinawa.

Mieszkaniec Ścinawy Pan Ryszard Zieliński 
Zwracam się z prośbą o zwołanie sesji w sprawie składowania odpadów (gospodarki 
odpadami) oraz stanu dróg w naszym mieście. 

Ad.5)   Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał.  
5.1)  Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił  projekt uchwały w sprawie zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla miasta Ścinawa.

Główny projektant studium, które Rada uchwaliła we wrześniu zostało uznane przez 
organ nadzoru,  jakim jest  Wojewoda Dolnośląski  za zgodne z prawem. Uchwały w 
sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego zrobione są na 
podstawie uchwały o przystąpieniu do sporządzenia zmian, w trakcie opracowywania 
otrzymaliśmy  pozytywne  opinie  ze  wszystkich  wymaganych  instytucji,  które 
uzgadniają plan.  Plan był  wyłożony do publicznego wglądu od połowy czerwca do 
połowy  lipca,  następnie  odbyła  się  dyskusja  publiczna.  Do  projektu  planu  nie 
zgłoszono żadnych uwag. 
Radny Andrzej Sitarski  zasugerował, aby działka przy Pl. Zjednoczenia, która jest w 
załączniku nr 5 pozostała nadal jako teren zielony. 
Główny projektant przeznaczenia tej działki zgodnie jest ze studium i dokładnie w ten 
sposób w planie zostało umieszczone. 
Burmistrz  Ścinawy niech  to  pozostanie  tak,  jak  jest  w  planie.  Sięgnąłem  do 
materiałów historycznych, z których dowiedziałem się, że  w tym miejscu stał kiedyś 
budynek. Mieszkańcy pobliskich domów rozmawiając ze mną prosili, aby przeznaczyć 
tą działkę pod zabudowę, z uwagi na to, iż na tym placu, w krzakach zbierają się tam 
różne osoby nadużywające alkohol i hałasujące.
Radny Jerzy Sztaba zapytał co należy zrobić, aby zmienić nazwy ulic, które już nie 
istnieją?
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Główny  projektant  otrzymałem  taki  podkład  mapowy  i  nie  mogę  tego  zmienić, 
ponieważ musi to być zmienione przez Powiatowy Ośrodek Geodezyjny. 
Radny Arkadiusz Dąbrowski   proszę  mi powiedzieć czy  starym planie jest zapis, że 
budynki w strefie aktywności gospodarczej muszą stylem zabudowy przypominać styl 
śródmiejski?
Główny  projektant nie  przypominam  sobie  takiego  zapisu.  W  strefie  aktywności 
gospodarczej można było robić takie zapisy. 
Burmistrz Ścinawy były zbyt duże obostrzenia w planie w tamtym czasie, firmy, które 
chciały tam inwestować po zapoznaniu się z planem rezygnowały. Niestety zmiany 
planu trwały zbyt długo i zainteresowane firmy rezygnowały z inwestowania w naszej 
Gminy.
Główny projektant  wcześniej obowiązywała inna ustawa, która w chwili obecnej już 
nie obowiązuje. Można budować większe obiekty, o większej powierzchni, w tej chwili 
zapisy planu są elastyczne dowolne i wszystko jest zależne od gmin. 
Radny Mirosław Kraśniański zapytał o zapis w § 7 pkt 5h, który Komisja Gospodarki, 
Mienia i  Bezpieczeństwa publicznego postawiła  wykreślić  zastępując przedmiotowy 
zapis słowami „od właściciela lub zarządzającego siecią”. 
Główny projektant opinia od EnergiiPro jest taka jaki zapis w planie i osobiście nie 
mogę tego zmienić.  W przypadku zmiany opina uzyskana od EnergiiPro nie będzie 
ważna.  Jeżeli  zapis  ten zostanie  usunięty na wniosek rady,  w chwili  obecnej  rada 
bierze za to odpowiedzialność. 

Radny Andrzej Sitarski złożył wniosek o wykreślenie załącznika nr 5 i poddanie pod 
konsultacje społeczne. 

W wyniku  przeprowadzonego głosowania  większością  głosów („za”-5,  „przeciw”-1,  
„wstrzymało się”-6)  przyjęto wniosek radnego Andrzeja Sitarskiego. 

Przewodniczący  Komisji  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego  Rady 
Miejskiej  w Ścinawie Radny Mirosław Kraśniański  w imieniu Komisji  przedstawił  jej  
wnioski:                „ Komisja Gospodarki,  Mienia i  Bezpieczeństwa Publicznego  
wnioskuje  o:  W  §  5  w  załączniku  nr  1  w   pkt  1,  ppkt  3b  proponuje  dopisanie 
następujących słów po słowie magazynowych wnosi o dopisanie następującej treści:  
”o nowoczesnej architekturze z wymogiem stworzenia walorów architektonicznych”.  
W § 7 wykreślić w pkt 4 ppkt 9 wnosi  o całkowite wykreślenie tego punktu. Komisja 
projekt uchwały wraz  z naniesionymi poprawkami opiniuje pozytywnie”.

W wyniku  przeprowadzonego głosowania  większością  głosów („za”-8,  „przeciw”-0,  
„wstrzymały się”-4  przyjęto wniosek Komisja Gospodarki, Mienia i  Bezpieczeństwa 
Publicznego.

Radny Jerzy Sztaba zapytał burmistrza czy jest zadowolony,czy podziękuje  radnym, 
czy  w  dalszym  ciągu  będzie  ich  krytykował  z  tego,   że  Gmina  na  własny  koszt 
przekształci prywatną działkę burmistrza?
Burmistrz Ścinawy nie ponieważ w 2005 r. Rada Miejska w Ścinawie uchwaliła bubel. 
Działkę kupiłem w 1995 r.,  w 2000 roku otrzymałem pozwolenie na budowę przez 
Starostwo Powiatowe na budynek mieszkalny    z częścią usługową. W 2006 r. kiedy 
miałem złożyć oświadczenie majątkowe dowiedziałem się, że uchwałą Rady Milejskiej 
z 2005 r.  została ona przekwalifikowana na ogródki działkowe. Po przeciwnej stronie 
mojej  drogi  znajdują  się  działki  budowlane,  w  moim  przypadku  było  to  działanie 
złośliwce i celowe. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  12  radnych  uczestniczących   w 
posiedzeniu –    12 głosami „za”„przeciw”-0, „wstrzymało się” - 0, podjęła 
uchwałę                                      Nr LXXIV/348/2009 w sprawie zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla miasta Ścinawa. 
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5.2) Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił  projekt uchwały w sprawie zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla miasta Ścinawa.

Przewodniczący  Komisji  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego  Rady 
Miejskiej             w Ścinawie Radny Mirosław Kraśniański w imieniu Komisji przedstawił  
pozytywna opinię  do przedłożonego projektu uchwały.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  12  radnych  uczestniczących   w 
posiedzeniu – 12 głosami „za”, „przeciw”-0, „wstrzymało się” - 0, podjęła 
uchwałę                               Nr LXXIV/349/2009 w sprawie zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla miasta Ścinawa. 

5.3) Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił projekt uchwały w sprawie  zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla gminy Ścinawa.

Przewodniczący  Komisji  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego  Rady 
Miejskiej             w Ścinawie Radny Mirosław Kraśniański w imieniu Komisji przedstawił  
pozytywna opinię  do przedłożonego projektu uchwały.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  12  radnych  uczestniczących   w 
posiedzeniu – 12 głosami „za”, „przeciw”-0, „wstrzymało się” - 0, podjęła 
uchwałę                              Nr LXXIV/350/2009 w sprawie zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla gminy Ścinawa. 

 
5.4)  Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla gminy Ścinawa.

Przewodniczący  Komisji  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego  Rady 
Miejskiej             w Ścinawie Radny Mirosław Kraśniański w imieniu Komisji przedstawił  
pozytywna opinię  do przedłożonego projektu uchwały.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  12  radnych  uczestniczących   w 
posiedzeniu – 12 głosami „za”, „przeciw”-0, „wstrzymało się” - 0, podjęła 
uchwałę                                   Nr LXXIV/351/2009 w sprawie zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla gminy Ścinawa. 

      

5.5)  Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił projekt uchwały o przystąpieniu do 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla gminy Ścinawa.

Przewodniczący  Komisji  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego  Rady 
Miejskiej             w Ścinawie Radny Mirosław Kraśniański w imieniu Komisji przedstawił  
pozytywna opinię  do przedłożonego projektu uchwały.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  12  radnych  uczestniczących   w 
posiedzeniu – 12 głosami „za”, „przeciw”-0, „wstrzymało się” - 0, podjęła 
uchwałę                                     Nr LXXIV/352/2009 o przystąpieniu do 
zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania przestrzennego  dla  gminy 
Ścinawa.  

5.6) Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił  projekt uchwały  o przystąpieniu do 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego pn. „Farma Wiatrowa 
Ścinawa”.
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Przewodniczący  Komisji  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego  Rady 
Miejskiej             w Ścinawie Radny Mirosław Kraśniański w imieniu Komisji przedstawił  
pozytywna opinię  do przedłożonego projektu uchwały.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  12  radnych  uczestniczących   w 
posiedzeniu – 12 głosami „za”, „przeciw”-0, „wstrzymało się” - 0, podjęła 
uchwałę                                      Nr LXXIV/353/2009 o przystąpieniu do 
zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania przestrzennego  dla  gminy 
Ścinawa.         

5.7) Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił projekt uchwały w sprawie  zmian w 
budżecie Miasta i Gminy Ścinawa na 2009 rok uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej w 
Ścinawie                     Nr XLV/217/2008 z dnia 30 grudnia 2008 roku.
 
Skarbnik Gminy  wniosła ustną autopoprawkę polegającą na przeniesieniu kwoty 10 
tys zł  z rozdziału 75702 do  rozdziału 75647 i  wynika z przekazania przez Zakład 
Gospodarki Komunalnej opłaty targowej.  
Radna  Krystyna  Olszewska po  raz  kolejny  przekazujemy  kwotę  770  tys.  zł 
przekazujemy  z zadania pn. os. Klasztorne. Nie pozyskujemy pieniędzy na budowę 
Centrum Kultury i Turystyki. Zgłosiłam wniosek o powrót kwoty 770 tys. zł. na zadanie 
Klasztorne w budżecie na 2010 r. 
Burmistrz Ścinawy Pani radna jeżeli miałbym to zadanie zlecić innej firmie, a nie ZGK, 
który  był  w  złej  sytuacji  finansowej  i  radni  Rady Miejskiej  chcieli,  go  ratować już 
dawno zadanie to byłoby zrobione. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Strategii Gospodarczej Rady Miejskiej w 
Ścinawie Radny Arkadiusz Dąbrowski w imieniu Komisji przedstawił pozytywną opinię 
do przedłożonego projektu uchwały wraz z autopoprawką. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  12  radnych  uczestniczących   w 
posiedzeniu – 12 głosami „za”, „przeciw”-0, „wstrzymało się” -0, podjęła 
uchwałę                                      Nr LXXIV/354/2009 w sprawie zmian w 
budżecie Miasta i Gminy Ścinawa na 2009 rok uchwalonego uchwałą Rady 
Miejskiej w Ścinawie Nr XLV/217/2008 z dnia 30 grudnia 2008 roku.

5.8)  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie 
zatwierdzenia  taryf  za  zbiorowe  zaopatrzenie  w  wodę  i  zbiorowe  odprowadzania 
ścieków przedstawionych przez Zakład Gospodarki Komunalnej w Ścinawie.

Radna Krystyna Olszewska zapytała o złożoną kalkulację opłat?
Dyrektor ZGK  poinformował o kosztach założenia i  wymiany wodomierzy,  które są 
zróżnicowane na odbiorców indywidualnych i firmy. 
Radna Krystyna Olszewska w jakim dniu wpłyną wniosek o zatreirdzenie taryf. 
Dyrektor  ZGK  wniosek  składał  poprzedni  dyrektor  Pan  Marek  Hołtra,  musiałbym 
sprawdzić w jakim to było terminie. 
Radna Krystyna Olszewska  gdzie jest przedstawiony załącznik do tej uchwały?Radni 
nie mają kalkulacji, wniosku, zatwierdzenia taryf. Zgodnie z obowiązującym przepisem 
prawnym powinien być złożony plan, kalkulacja, a nie ma nic. W związku z tym, że 
uchwala nie jest przygotowana zgodnie z  prawem składam wniosek o skierowanie 
tego  projektu  do  burmistrza  celem przygotowania  kalkulacji  zgodnie  z  procedurą, 
uzupełnienia. 
Mecenas taki wniosek wpłyną do tut. Urzędu i jest w posiadaniu służb burmistrza. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania większością głosów („za”-11, „przeciw”-0,  
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„wstrzymała się”-1) przyjęto wniosek radnej Krystyny Olszewskiej. 

5.9) Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia 
zasad poboru, płatności i ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej oraz 
wysokości wynagrodzenia za inkaso.

Przewodniczący  Komisji  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego  Rady 
Miejskiej             w Ścinawie Radny Mirosław Kraśniański w imieniu Komisji przedstawił  
pozytywną opinię do przedłożonego projektu uchwały.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  12  radnych  uczestniczących   w 
posiedzeniu – 10 głosami „za”, „przeciw”-0, „wstrzymały się” - 2,  podjęła  
uchwałę                                    Nr LXXIV/355/2009 w sprawie określenia  
zasad  poboru,  płatności  i  ustalenia  wysokości  dziennych  stawek  opłaty 
targowej oraz wysokości wynagrodzenia za inkaso

5.10)   Przewodniczący  Rady  Miejskiej  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie 
wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gruntowej.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  12  radnych  uczestniczących   w 
posiedzeniu – 12 głosami „za”, „przeciw”-0, „wstrzymało się” - 0, podjęła 
uchwałę                                       Nr LXXIV/356/2009 w sprawie wyrażenia 
zgody na wydzierżawienie nieruchomości gruntowej.

5.11)   Przewodniczący  Rady  Miejskiej  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie 
wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gruntowej.

Przewodniczący  Komisji  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego  Rady 
Miejskiej             w Ścinawie Radny Mirosław Kraśniański w imieniu Komisji przedstawił  
pozytywną opinię do przedłożonego projektu uchwały.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  12  radnych  uczestniczących   w 
posiedzeniu – 12 głosami „za”, „przeciw”-0, „wstrzymało się” - 0, podjęła 
uchwałę                                      Nr LXXIV/357/2009 w sprawie wyrażenia 
zgody na wydzierżawienie nieruchomości gruntowej.

5.12)   Przewodniczący  Rady  Miejskiej  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie 
wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego. 

Przewodniczący  Komisji  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego  Rady 
Miejskiej                    w Ścinawie Radny Mirosław Kraśniański w imieniu Komisji  
przedstawił pozytywną opinię do przedłożonego projektu uchwały.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  12  radnych  uczestniczących   w 
posiedzeniu – 12 głosami „za”, „przeciw”-0, „wstrzymało się” - 0, podjęła 
uchwałę                                       Nr LXXIV/358/2009 w sprawie wyrażenia 
zgody na wynajem lokalu użytkowego. 

5.13)   Przewodniczący  Rady  Miejskiej  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie 
wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży lokali mieszkalnych.

Przewodniczący  Komisji  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego  Rady 
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Miejskiej                  w Ścinawie Radny Mirosław Kraśniański w imieniu Komisji  
przedstawił pozytywną opinię do przedłożonego projektu uchwały.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  12  radnych  uczestniczących   w 
posiedzeniu – 12 głosami „za”, „przeciw”-0, „wstrzymało się” - 0, podjęła 
uchwałę                                        Nr LXXIV/359/2009 w sprawie wyrażenia 
zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży lokali mieszkalnych.

5.14)   Przewodniczący  Rady  Miejskiej  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie 
wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży lokali mieszkalnych.

Przewodniczący  Komisji  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego  Rady 
Miejskiej                  w Ścinawie Radny Mirosław Kraśniański w imieniu Komisji  
przedstawił pozytywną opinię do przedłożonego projektu uchwały.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  12  radnych  uczestniczących   w 
posiedzeniu – 12 głosami „za”, „przeciw”-0, „wstrzymało się” - 0, podjęła 
uchwałę                                          Nr LXXIV/360/2009 w sprawie wyrażenia 
zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży lokali mieszkalnych.

5.15)   Przewodniczący  Rady  Miejskiej  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie 
wyrażenia zgody na odstąpienie od  żądania zwrotu udzielonej bonifikaty.

Przewodniczący  Komisji  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego  Rady 
Miejskiej                   w Ścinawie Radny Mirosław Kraśniański w imieniu Komisji  
przedstawił pozytywną opinię do przedłożonego projektu uchwały.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  12  radnych  uczestniczących   w 
posiedzeniu – 11 głosami „za”, „przeciw”-0, „wstrzymała się” - 1, podjęła  
uchwałę                                           Nr LXXIV/361/2009 w sprawie wyrażenia  
zgody odstąpienie od  żądania zwrotu udzielonej bonifikaty.

5.16)   Przewodniczący  Rady  Miejskiej  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie 
wyrażenia zgody na odstąpienie od  żądania zwrotu udzielonej bonifikaty.

Przewodniczący  Komisji  Gospodarki,  Mienia  i  Bezpieczeństwa  Publicznego  Rady 
Miejskiej                 w Ścinawie Radny Mirosław Kraśniański w imieniu Komisji  
przedstawił pozytywną opinię do przedłożonego projektu uchwały.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  12  radnych  uczestniczących   w 
posiedzeniu – 11 głosami „za”, „przeciw”-0, „wstrzymała się” -1, podjęła 
uchwałę                                       Nr LXXIV/362/2009 w sprawie wyrażenia 
zgody odstąpienie od  żądania zwrotu udzielonej bonifikaty.

5.17)   Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie 
określenia licencji na wykonanie transportu drogowego taksówką przeznaczonych do 
wydania w roku 2010. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  12  radnych  uczestniczących   w 
posiedzeniu – 8 głosami „za”, „przeciw”-0, „wstrzymała się” -1, 3 osoby nie 
brały udziału                            w glosowaniu podjęła uchwałę nr  
LXXIV/363/2009  w  sprawie  określenia  licencji  na  wykonanie  transportu 
drogowego taksówką przeznaczonych do wydania w roku 2010. 
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5.18)   Przewodniczący  Rady  Miejskiej  przedstawił  projekt  apelu  do  Prezesa  Rady 
Ministrów            w sprawie sprzedaży akcji KGHM Polska Miedź S.A.

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował zmiany do projektu uchwały polegające 
na: zmianie tytułu na „ apel  do Prezesa Rady Ministrów w sprawie sprzedaży akcji 
KGHM Polska Miedź S.A.” oraz zmianę treści, której propozycja brzmi; „ Rada Miejska 
w Ścinawie, kierując się troską o mieszkańców Miasta i Gminy Ścinawa zatrudnionych 
w KGHM Polska Miedź S.A. w Lubinie, wnosi o rozwagę przy podejmowaniu decyzji w 
sprawie sprzedaży akcji tego przedsiębiorstwa. 

Ponadto wyrażamy głęboką nadzieję,  że wszelkie decyzje dotyczące tego zakładu, 
podejmowane  będą  nie  tylko  przy  uwzględnianiu  czynników  ekonomicznych  lecz 
brane będą także pod uwagę uwarunkowania społeczne mające zapewnić wysoką 
pozycję przedsiębiorstwa oraz dotychczasowy poziom zatrudnienia”. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania większością głosów („za”-11, „przeciw”-0,  
„wstrzymała się”-1) przyjęto wniosek Przewodniczącego Rady Miejskiej w Ścinawie. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  12  radnych  uczestniczących   w 
posiedzeniu – 11 głosami „za”, „przeciw”-0, „wstrzymała się” - 1, podjęła  
uchwałę                                           Nr LXXIV/364/2009 apel do Prezesa Rady 
Ministrów w sprawie sprzedaży akcji KGHM Polska Miedź S.A.

Burmistrz Ścinawy podziękował za podjęcie uchwały, żałował niestety, że nastąpiło to 
tak późno, ponieważ górnicy w terenu Gminy Ścinawa czekali na to  aż trzy miesiące. 
Radny  Andrzej  Sitarski  powiedział,  że  bardziej  by  się  cieszył,  gdyby  burmistrz 
przedłożył  Radzie  koncepcję  przekształcenia  ZGK,  ponieważ  od  18  miesięcy  radni 
czekają na taką informację. 
Sekretarz  Miasta  i  Gminy sytuacja  ZGK  jest  wynikiem  słabej  działalności  Pana 
Andrzeja Sitarskiego, przewodniczącego poprzedniej kadencji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował Sekretarza, że nie udzielił jemu głosu. 
Sekretarz  Miasta i  Gminy podnosiłem rękę według procedur,  a  Pan nawet nie  ma 
odwagi cywilnej spojrzeć ludziom w oczy, ponieważ Pan kłamie. 
Przewodniczący Rady Miejskiej wezwał Sekretarza do opuszczenia sali. 

5.19)   Przewodniczący  Rady  Miejskiej  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie 
rozpatrzenia              i udzielenia odpowiedzi na skargę na działalność Burmistrza 
Ścinawy. 

Wiceprzewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  radny Andrzej  Groszek przedstawił  wnioski 
Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej zapytał,  czy  uchwała  o  udzieleniu  bonifikaty  daje 
możliwość brania pod uwagę fakty budowania domu? 
Sekretarz  Miasta  i  Gminy zasoby  komunalne  gminy  są  przeznaczonych  dla 
najuboższej warstwy społecznej zamieszkującej na obszarze terenu danej gminy. W tej 
sytuacji,  gdy  ten  Pan  buduje  dom,  nie  zachodzą  żadne  przesłanki,  aby  sprzedaż 
mieszkanie z bonifikatą. 
Kierownik Referatu Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego, Nieruchomości 
i  Rolnictwa poinformowała  wszystkich  o  tym,  że  to  burmistrz  decyduje,  która 
nieruchomość ma być sprzedana, fakt składania wniosków przez mieszkańców nie ma 
charakteru  roszczeniowego.  Nie  widzę  powodu,  aby  ten  Pan  nabył  mieszkanie  na 
warunkach  preferencyjnych,  ponieważ  sytuacji  tego  Pana  jest  dużo  lepsza  w 
porównaniu do sytuacji osób oczekujących na przydział lokalu socjalnego. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  12  radnych  uczestniczących   w 
posiedzeniu  –  5  głosami „za”,  „przeciw”-1,  „wstrzymało się” -  6  podjęła 
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uchwałę nr LXXIV/365/2009   w sprawie rozpatrzenia i udzielenia odpowiedzi 
na skargę na działalność Burmistrza Ścinawy. 

Ad.6) Interpelacje i zapytania radnych.
Radny Andrzej Sitarski
1. Kiedy wpłynie do Rady program naprawczy ZGK? 
2. Kiedy zostanie wykonana inwentaryzacja dzikich wysypisk śmieci  na terenie 
gminy Ścinawa?
3. Czy Burmistrz przewiduje przekształcenie ZGK i kiedy to  może nastąpić?
4. Kiedy  rozpocznie  się  remont  dachu  na  budynku  świetlicy  w  Dąbrowie 
Środkowej?
5. Jakie Pan Burmistrz widzi szanse na budowę świetlicy w Dziewinie?
6. Czy planowane jest utworzenie funkcji świetlicowych na terenie naszej gminy?

Radny Mirosław Kraśniański
1. Skąd Pan Sekretarz posiada informacje o przyjmowanych odpadach m3? (na 
wysypisko odpady przyjmowane są w tonach)
2. W  jakim  stopniu  zrealizowano  plan  remontów  budynków  komunalnych  na 
terenie Miasta    i  Gminy  Ścinawa?  (dla  kogo  są  one  realizowane  w  stopniu 
zadowalającym?) 

Radny Jerzy Sztaba 
Kiedy  Burmistrz  zacznie  pozyskiwać  środki  zewnętrzne,  w  tym  środki  z  Unii 
Europejskiej?  

Radny Zdzisław Cichuta
Kiedy  otrzymam  odpowiedź  na  złożone  do  budżetu  w  dniu  29  września  2009  r. 
następujące wnioski:
 - dokończenie zadania na ul. Leśnej,
 - rozpoczęcie zadania na ul. Lubińskiej przy Batorego,
 - naprawy drogi do posesji Lubińska 29?

Ad.9) Wolne wnioski.

Radny Mirosław Kraśniański
Proszę o ponowne wystąpienie do Telekomunikacji Polskiej S.A. o podwieszenie linii 
napowietrznej,  telefonicznej  relacji  Ścinawa  –  Jurcz  jak  również  w  miejscowości 
Dziewin.

Radna Krystyna Olszewska
Proszę o zgłoszenia do EnergiPro wymiany żarówek w lampach przy posesjach nr 82, 
96, 103, 110, 113 w Tymowej. 

O godz. 10.20 Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę.
O godz. 10.40 wznowiono obrady.  

Ad. 8) Sprawozdanie Burmistrza Ścinawy z prac w okresie międzysesyjnym   za okres   
od 22. 10. 09 r. do 16.11.09 r.

W  okresie  sprawozdawczym  w  ramach  kompetencji  organu  wykonawczego  tj. 
Burmistrza Ścinawy rozpatrzono i załatwiono następujące sprawy: 
W zakresie działalności Referatu Finansów i Budżetu  :  
1.  Wprowadzono  zarządzenie  w  sprawie  określenia  szczegółowości  układu 
wykonawczego budżetu Miasta i Gminy Ścinawa na 2009r. uchwalonego Uchwałą Nr 
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XLV/217/2008 Rady Miejskiej            w Ścinawie z dnia 30 grudnia 2008 r. z późn. zm.
2.Wprowadzono 3 zarządzenia w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Ścinawa 
na 2009 rok, uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej w Ścinawie Nr XLV/217/2008 z dnia 
30 grudnia 2008 roku. 
3. Wprowadzono zarządzenie w sprawie ustalenia pogotowia kasowego. 
4. Wprowadzono zarządzenie w sprawie przyjęcia i podania do publicznej wiadomości 
kwartalnej informacji o wykonaniu budżetu Gminy Ścinawa.

W zakresie podatków należnych gminie:
- wystawiono 14 zaświadczeń w sprawach podatkowych,
- wystawiono 5 zaświadczeń o niezaleganiu w płatności podatków,
- wydano 25 decyzji w sprawie umorzenia zaległości podatkowych,
-  wydano  35  postanowień  w  sprawie  postępowania  podatkowego  w  związku  ze 
złożonymi podaniami w sprawie umorzenia zaległości podatkowych, 
- wydano 4 decyzje w sprawie odroczenia terminu płatności podatku,
-  wezwano  2  podatników  do  złożenia  informacji  w  sprawie  wymiaru  podatku  od 
nieruchomości, 
-  wydano  15  postanowień  w  sprawie  postępowania  przed  wydaniem  decyzji  dot. 
wymiaru podatku, 
- wydano 38 decyzji w sprawie wymiaru podatku,
- wystawiono 47 upomnień,
- wystawiono 10 tytułów wykonawczych,
-  rozliczono  19  inkasentów-  sołtysów  z  poboru  IV  raty  podatków  za  2009  r.  od 
podatników z terenu gminy,
- wydano 8 decyzji w sprawie zwrotu podatku akcyzowego producentom rolnym.

W zakresie działalności Referatu Gospodarki Gruntami, Planowania 
Przestrzennego, Nieruchomości i Rolnictwa.
1. Zmieniono  skład  osobowy  komisji  przetargowej  do  przeprowadzenia  przetargu 

ustnego nieograniczonego na sprzedaż lokalu mieszkalnego przy ulicy Jana Pawła II 
Nr 11/7 w Ścinawie. 

2. Wyrażono  zgodę  na  sprzedaż  gruntu  zabudowanego  stacją  trafo  oznaczonego 
numerem  geodezyjnym  264/1  w  obr.1  miasta  Ścinawy  oraz  ogłosił  wykaz  tej 
nieruchomości.

W zakresie gospodarki gruntami 
1. W  drodze  zarządzenia  ogłoszono  i  podano  do  publicznej  wiadomości  wykaz 

nieruchomości oznaczonej numerem geodezyjnym 148 o pow. 6 096 m2, położonej 
w obrębie 3 miasta Ścinawy przy ulicy Lubińskiej, pod uprawy polowe.

2. W  drodze  zarządzenia  nie  wykonano  prawa  pierwokupu  w  stosunku  do 
niezabudowanej nieruchomości gruntowej, stanowiącej działkę gruntu oznaczoną 
numerem geodezyjnym 383/2 o pow. 0,17 ha, położoną w obrębie Wielowieś.

3. Na  podstawie  umowy  dzierżawy,  wydzierżawiono  grunt  oznaczony  numerem 
geodezyjnym 223 o pow. 800 m2, położony w obrębie Ręszów (zbiornik wodny – 
staw).

4. Na  podstawie  umowy  dzierżawy,  wydzierżawiono  grunt  oznaczony  numerem 
geodezyjnym  350  o  pow.  118  m2,  położony  w  obrębie  Zaborów,  pod  uprawy 
polowe.

5. Na  podstawie  11  umów  najmu,  wynajęto  grunty  oznaczone  numerami 
geodezyjnymi 429/2,  427 i  428,  położone w obrębie 2 miasta Ścinawy,  w celu 
sprzedaży kwiatów i zniczy. 

6. W  drodze  zawiadomienia  nadano  nowy  numer  porządkowy  dla  nieruchomości 
oznaczonej  numerem geodezyjnym 414/7, położonej w obrębie 2 miasta Ścinawy 
przy placu Zjednoczenia.
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Z zakresu dodatków mieszkaniowych:
1. Wydano:

a) 18 decyzji przyznających dodatek mieszkaniowy,
b) 1 decyzję odmowną.

2. Pismem nr GG.71409-5/09 z dnia 22.10.2009r. polecono zawarcie umowy najmu na 
lokal socjalny Nr 1, położony w budynku mieszkalnym Nr 52 w miejscowości Tymowa.

W zakresie działalności gospodarczej 
1. Wpisano do ewidencji działalności gospodarczej 5 przedsiębiorców, 
2. Dokonano zmiany w zaświadczeniu o wpisie 5 przedsiębiorcom. 
3. Wykreślono działalność gospodarczą 4 przedsiębiorców,
4. Zawieszono działalność gospodarczą 4 przedsiębiorców,
5. Wydano  3  zaświadczenia  poświadczające  osobiste  prowadzenie  gospodarstwa 

rolnego.
6. Wydano 3 zaświadczenia o figurowaniu w ewidencji działalności gospodarczej.

W zakresie ustawy o ochronie przyrody
1. Wydano decyzje zezwalające na wycinkę drzew, rozpatrzono wnioski i  wyrażono 

zgodę na dokonanie pielęgnacji drzew rosnących na terenie stanowiącym własność 
Gminy Ścinawa, udzielano informacje z zakresu regulowanego ustawą o ochronie 
przyrody,  zawarto  umowy  na  zagospodarowanie  wiatrołomów  lub  drzew 
przeznaczonych  do  wycinki.  Zawarto  umowy  o  wprowadzanie  zielni  na  tereny 
skwerów i parków położonych w obrębie miasta- rozpatrzono 15 spraw.

2. Pielęgnacja  drzew  na  terenie  miasta  Ścinawa.  Usuwanie  drzew  chorych, 
obumarłych  i  zagrażających  bezpieczeństwu.  Pielęgnacja  terenów  zielonych  1 
sprawa.

W zakresie ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym
1. Wydano 12 sztuk wypisów i  wyrysów,  zaświadczeń,  zaświadczeń o zgodności  z 

miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego,  dla  miasta  i  gminy 
Ścinawa.

2. Odpowiedziano na wniosek o zmianę przeznaczenia działki w miejscowym planie 
zagospodarowania przestrzennego.

3. Trwają prace związane z przystąpieniem do: 
− Zmiany  Miejscowego  Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego  dla  miasta 

Ścinawa, 
− Zmiany  Miejscowego  Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego  dla  gminy 

Ścinawa.
4. Prowadzenie spraw związanych z uchwaleniem zmian:

− Zmiany  Miejscowego  Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego  dla  miasta 
Ścinawa 

− Zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego 
Miasta i Gminy Ścinawa.

W zakresie działalności Referatu Inwestycji i Ochrony Środowiska
W zakresie inwestycji 
1. Wykonano podział fizyczny budynku świetlicy w miejscowości Krzyżowa.
2. Zlecono wykonanie remontu nawierzchni odcinka ul. Spacerowej. 
3. Trwa realizacja zadania Budowa Centrum Turystyki i Kultury w Ścinawie.
4. Trwa remont świetlicy wiejskiej w Tymowej.
5. Trwają czynności odbiorowe budowy kanalizacji sanitarnej, deszczowej, nawierzchni 

ulic, chodników ulice: Kilińskiego, Reymonta, Słowackiego, Sienkiewicza – drogi.
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W zakresie ochrony środowiska 
W dniu 27.10.2009 r.  podpisano umowę z firmą REBA z siedzibą w Warszawie na 
współpracę  polegającą  na  organizowaniu  zbiórki  zużytych  baterii  w  placówkach 
oświatowych.

W zakresie zamówień publicznych 
1. W  dniu  23.10.2009r.  unieważniono  przetarg  nieograniczony  na  zadanie  pn.: 

„Dostawa energii elektrycznej dla potrzeb oświetlenia ulicznego na terenie miasta i 
gminy Ścinawa” z powodu braku ofert.

2. W dniu 09.11.2009r. ogłoszono po raz drugi przetarg nieograniczony na zadanie 
pn.:  „Dostawa energii  elektrycznej  dla potrzeb oświetlenia ulicznego na terenie 
miasta i gminy Ścinawa”.

W zakresie działalności Referatu Ogólnego i Spraw Obywatelskich

W okresie sprawozdawczym rozpatrzono i załatwiono następujące sprawy: 
1. Udostępniono salę konferencyjna dla wspólnoty mieszkaniowej celem odbycia 
spotkania.
2. Dokonano co kwartalnego przeglądu instalacji alarmowej. 
3. Przekazano do Powiatowego Urzędu Pracy w Lubinie listy obecności stażystów za 
miesiąc październik 2009 r.
4. Przekazano wymagane sprawozdania statystyczne z działalności Gminy Ścinawa, 

za pomocą elektronicznego portalu sprawozdawczego GUS.
5. Trwają pracę nad zamieszczaniem kart usług i formularzy wniosków na nowym BIP-
ie.
6. Trwają prace nad rozbudową jednolitego rzeczowego wykazu akt w klasach III i IV 
rzędu. 
7. Trwają prace nad realizacją zapisów ustawy o funduszu sołeckiego.
8. Trwają prace nad budową systemu pn. „Internetowy asystent radnego”. 
9. Przeprowadzono wymagane przepisami prawa pracy lekarskie badania kontrolne 
pracowników oraz szkolenia z zakresu BHP, sporządzono ewidencję czasu pracy 
pracowników tut. Urzędu za miesiąc październik 2009 r. 
10. Wystawiono faktury VAT dla jednostek podległych za usługi telekomunikacyjne za 
miesiąc październik 2009 r. 
11. Przekazano pracownikom tut. Urzędu bilingi z rozmów telefonicznych celem ich 
rozliczenia i dokonania wymaganych wpłat. 

Z zakresu Urzędu Stanu Cywilnego
1. Sporządzono 2 akt urodzenia.
2. Sporządzono 4 akty małżeństwa.
3. Sporządzono 4 akty zgonów. 
4. Wydano 66 odpisów z akt stanu cywilnego.
5. Wydano 16 zawiadomień o zmianach w dowodzie osobistym. 
6. Wydano 3 decyzje o wpisaniu akt sporządzonych za granicą,.
7. Wydano 3 decyzje o uzupełnieniu aktu stanu cywilnego.
8. Wydano zaświadczenie o nie posiadania ksiąg stanu cywilnego.

Z zakresu profilaktyki 
Zawarto 1 umowę na zorganizowanie spektakli teatralno - profilaktycznych w 
Gimnazjum i Szkole Podstawowej Nr 3 w Ścinawie.

Z zakresu dowodów osobistych:
1. Wydano 54 dowody osobiste.
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2. Przyjęto 25 wniosków na nowy dowód. 
3. Unieważniono 35 dowodów osobistych z powodu zmiany danych, utraty, 

zniszczenia, upływu terminu ważności dowodu, zgonu osoby.
4. Wydano 5 zaświadczeń o utracie dowodu osobistego.
5. Wpłynęły 4 wnioski o udostępnienie danych osobowych.
6. Wysłano 11 druków NIP-3 do Urzędu Skarbowego.
7. Przyjęto 8 faktur z inicjatyw sołeckich.

Z zakresu biura ewidencji ludności: 
1. Przyjęto 5 zgłoszeń wymeldowania z miejsca pobytu stałego.
2. Przyjęto 14 zgłoszeń pobytu stałego.
3. Przyjęto 10 zgłoszeń pobytu czasowego trwającego ponad 3 miesiące.
4. Zameldowano na pobyt stały 6 noworodków oraz wystąpiono o nadanie 
Nr PESEL do MSWiA.
5. Dokonano aktualizacji 8 aktów małżeństwa.
6. Dokonano aktualizacji 8 aktów zgonu. 
7. Wydano decyzję z orzeczeniem o wymeldowaniu z miejsca pobytu stałego. 
8. Wydano 6 poświadczeń zameldowania na pobyt stały. 
9. Wydano 4 zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych.
10. Udzielono 28 odpowiedzi udzielonych na wniosek o udostępnienie danych z 
ewidencji ludności zbioru PESEL oraz ewidencji wydanych i unieważnionych dowodów 
osobistych.

Ad.9)  Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wolne wnioski.
Burmistrz Ścinawy odnośnie składania wniosków po środki unijne, niestety  nie było 
odpowiednich programów, na które moglibyśmy składać wnioski. Pozyskaliśmy środki 
finansowe na doposażenie świetlic. Ruszył program  z PROW we wrześniu tego roku i 
dotyczy kanalizacji na wsiach i został złożony na te środki wniosek na kwotę 5, 5 mln 
zł.  Został  złożony  również  drugi  wniosek  na  schronisko  mające  znajdować  się  w 
Centrum Kultury i Turystyki. Żadna świetlica wiejska na terenie powiatu lubińskiego 
nie otrzymała dofinansowania, ponieważ kryteria jakie należy spełnić,  m. in.  stopa 
bezrobocia są zbyt duże w naszym powiecie. Jestem w stałym kontakcie z Urzędem 
Marszałkowskim , który informuje mnie na bieżąco na co możemy składać wnioski. Są 
pewne kryteria i pewne zadania, na które możemy składać, na pozostałe niestety nie 
możemy. 
Sekretarz Miasta i Gminy radny Sitarski nie podał terminu w jakim program naprawczy 
ZGK powinien wpłynąć do Biura Rady, z tego tez względu nie otrzyma Pan. Proszę o 
sprecyzowanie  terminu.  Inwentaryzacji  dzikich  wysypisk  jest  przeprowadzana  na 
bieżąco  przez  pracownika  Urzędu.   Informacji  nt.  Przekształcenia  ZGK  była 
wielokrotnie poruszana na tej sali. Na chwilę obecną nie ma możliwości finansowych, 
aby zrealizować zadanie budowa świetlicy w Dziewinie. Informacje o przyjmowanych 
odpadach na wysypisko posiadamy z ewidencji prowadzonej przez Zakład oraz przez 
tut. Urząd oraz ze źródeł, które są do tego uprawnione. Odnośnie realizacji remontów 
budynków komunalnych na terenie Miasta i  Gminy Ścinawa otrzymał  Pan krótką i 
zwięzłą. W budżecie na 2009 r. mamy zabezpieczoną kwotę 150 tys. zł na remont 3 
budynków.  W chwili  obecnej  wydatkowanych jest  ok 115 tys.  zł,  aby zrobić  trzeci 
budynek potrzebujemy kwoty ok.  80 tys.  zł.   Ze względu na brak zabezpieczenia 
środków  jest   to  nie  możliwe  do  zrealizowania,  to  co  jest  możliwe  i  na  co  są 
potwierdzone  środki  jest  zrobione.  Na interpelacje  złożone przez  radną Olszewską 
odpowiedzi zostały udzielone, a jeśli Pani uważa, że są niezadowalające, to już jest 
odrębne zagadnienie. 

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w 
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Ścinawie o godz. 11.05 zamknął obrady  LXXIV/09 sesji Rady Miejskiej w Ścinawie

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała: Magdalena Ratajczak  Obradom przewodniczył:
 Przewodniczący Rady Miejskiej

 w Ścinawie
       Jan Tomasz Kotapka
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